

နိုက်ကစာ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢဖီလစံာ်

နိုက်ကစာ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢဖီလစံာ် (“ဖီလစံာ်”) အံၤအိၣ်လၢ Akron Children’s တၢ်သိၣ်တၢ်သီလၢတၢ်စူးကါ ပှၢ်ယဲၤသန့အံၤ (“တၢ်သိၣ်တၢ်သီ”) ဒီး ဟံၤဖျါဝဲဒၣ် Akron Children’s အံၤကထာ်ဖျါ, ကစူးကါ, ဒီး ကရၢလီၤဘၣ်ဝဲဒၣ် နနိုက်ကစာ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတနီၤ ဖဲလၢနစူးကါ ပှၢ်ယဲၤသန့အခါ, ယုၢ်ဒီး တၢ်စူးကါ လီၤတဲစံာ် အဲၤပထိၣ်တၢ်ခါဒီး ဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်မၤစၢၤလၢပှၢ်ယဲၤဖီခိၣ် လၢပဟ့ၣ် (ယုၢ်ဒီး, “တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်”) န့ၣ်လီၤ. တကးဒီးဘၣ် ဖီလစံာ်အံၤ ဟံၤဖျါစ့ၢ်ကိး နတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်တနီၤလၢ နသ့နဲ လၢကဟံၣ်ဒိၣ်ဟံၣ်ကဲ နဂ့ၢ်နကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်စူးကါ တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဖီခိၣ်, နအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢ နဖး, နၢ်ပၢၢ်, ဒီး အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ် ပတၢ်သိၣ်တၢ်သီသ့ၣ်တဖၣ်ဒီး ဖီလစံာ်အံၤ န့ၣ်လီၤ. Akron Children’s အံၤအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်လၢ ကဘျီဘၣ်, ဆီတလဲ မ့တမ့ၢ် မၤသီထီၣ်က့ၤ ဖီလစံာ်တဘျီအံၤ သ့တဘျီလၢလၢ, လၢတၢ်ဘျီဘၣ်ဆီတလဲလၢ ပဝဲဒၣ်တခါတၢ်မၤစၢၤန့ၣ်က့ၤ, နတၢ်စူးကါ ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအေယိ ပဟံၣ်လၢ နတူၢ်လိာ်ပတၢ်ဆီတလဲဘျီဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူးတၢ်ဂီၢ်နီၣ်: ဖီလစံာ်တဘျီအံၤ ပှၢ်ယုၢ်ဝဲဒၣ်ဒီး Akron Children’s အတၢ်ထၢဖျါတၢ်ဂ့ၢ်ဒီး တၢ်စူးကါ နနိုက်ကစာ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒ် အဟံၣ်ဖျါယုၢ်လၢလၢအံၤအသိး ဘၣ်ဆၣ် တဘၣ်ထွဲလိာ်အသးဒီး နၤ မ့တမ့ၢ် နဖီ အတၢ်ကူစါတၢ်ဆါအဂ့ၢ်အကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်, ကိၢ်စၢၤဖျါ မ့တမ့ၢ် ကိၢ်စဲာ် တၢ်သိၣ်တၢ်သီသ့ၣ်တဖၣ် ဒီးသဒါဝဲဒၣ် ဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကိၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ဒီး တၢ်သ့ဟံးမ့ၢ်ဒါ တၢ်သိၣ်တၢ်သီ ဒီး တၢ်သိၣ်တၢ်သီဘၣ်ထွဲသ့ၣ်တဖၣ် (Health Insurance Portability & Accountability Act (“HIPAA”) န့ၣ်လီၤ. နစူးကါ တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အေယိ Akron Children’s ကထာ်ဖျါဝဲဒၣ် ပှၢ်ဆါ တၢ်ကူစါအဂ့ၢ်အကျိၤ, ပတၢ်စူးကါ, တၢ်ဘျီဘၣ်, ဒီး တၢ်ရၢလီၤ တၢ်ကူစါ အဂ့ၢ်အကျိၤ ဒ်အံၤသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ် တဘၣ်ထွဲလိာ်သးဒီး တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ တၢ်ဟံၣ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢ နိုက်ကစာ်တၢ်ဂ့ၢ်န့ၣ်ဘၣ်.

Akron Children’s ကထာ်ဖျါဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်မၤန့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လဲာ်

လၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အပူၤ, Akron Children’s အံၤကထာ်ဖျါဝဲဒၣ် တၢ်ဂ့ၢ်အကလုာ်သ့ၣ်တဖၣ်ဒ်လၢအံၤအသိး:

- (i) တၢ်ဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၤလၢနဟ့ၣ်ပှၢ်, ယုၢ်ဒီး မံၤ, အိၣ်ဆိးလီၢ်ကျဲ, လီပရၢ (email) မ့တမ့ၢ် လီၤတဲစံာ်နီၣ်ဂံၢ်-
- (ii) စုကဒွဲးကဲ/ဒီးဘူးခးကဲ/စုစရီအဂ့ၢ်အကျိၤလၢနဟ့ၣ်ပှၢ် (ယုၢ်ဒီး Akron Children’s Hospital Foundation တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်, လံာ်ဖီတဲာ်ဘၣ်ဃးဟ့ၣ် တၢ်အဘူးအလဲ, ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢပှၢ်ယဲၤဖီခိၣ်)-
- (iii) တၢ်ဆဲးလီၤမံၤထီၣ်တၢ်ခါလၢအဘၣ်ထွဲဒီး နတၢ်ပတံထီၣ်ဆူပအိၣ် ဒ်သိးကမၤန့ၢ်တၢ်တမံမံၤအဂီၢ်-ဒီး
- (iv) တၢ်ပထိၣ်သမံးထီၣ်တၢ်ခါလၢ နဟ့ၣ်ထီၣ်ဆူပအိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တမံမံၤဘၣ်ဃး ပှၢ်လၢအဂ့ၢ် (အဒိ, နဖီအဂ့ၢ်) န့ၣ်, ဖျါလၢနဟံးန့ၢ်ဆိဟံ အဝဲသ့ၣ်အ တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ထွဲ, မ့တမ့ၢ် နအိၣ်ဒီးဖိးသဲးခွဲးယာ်လၢ ကဟ့ၣ်တၢ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢအဝဲသ့ၣ်အလီၢ်, ဒ်သိးကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဒ်န့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်ဒီး ဟ့ၣ်ပှၢ်တၢ်ပျဲလၢ ပကစူးကါတၢ်ဂ့ၢ်ဒ် ဖီလစံာ်တဘျီအံၤဖျါဝဲအသိးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အါန့ၢ်အန့ၢ်, Akron Children’s, ပပှၢ်လၢအဟ့ၣ် တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်, ဒီး ပပှၢ်မၤသကိးတၢ်ဖီသ့ၣ်တဖၣ် လၢအဘိးဘၣ်ရၢလီၤတၢ်အံၤ ကထာ်ဖျါ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတနီၤလၢ အဘၣ်ဃးဒီး ပိးလီ (သ့ၣ်တဖၣ်) လၢနစူးကါ ဒ်သိး ကမၤန့ၢ် ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အဘၣ်ဃးဒီး နတၢ်စူးကါ ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပဝဲဒၣ် ဒီး ပှၢ်လၢအမၤစၢၤတၢ်သၢဖုတဖု (third-party) မ့တမ့ၢ် ပှၢ်မၤသကိးတၢ်ဖီသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အဘိးဘၣ်ရၢလီၤတၢ်အံၤ ကထာ်ဖျါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတနီၤအါခီဖျါ အစူးကါ ကျိၤကွၢ်တနီၤ, စဲးလၢအ ထၢဖျါတၢ်ဂ့ၢ်ဒ် အတၢ်ဒ်ဝဲ, ယုၢ်ဒီး, ဘၣ်ဆၣ်တမ့ၢ်ထဲ,

cookies ဒီး တၢ်ခိးကွၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်စ့ၣ် ပှၢ်ယဲၤသန့တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢ အဒုးအိၣ်ထီၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဟံးန့ၢ် လံာ်လဲာ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ န browser stores လၢ နခိၣ်ဖျါထၢၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အပူၤ, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢပထၢ်ဖိၣ်ဝဲခိၣ်ဖျါ စဲးလၢအထၢ်ဖိၣ် တၢ်ဂ့ၢ်ဒုၣ်အတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အပူၤ ပှၢ်ယဲၤဒီး: (1)တၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်ယး နတၢ်စူးကါ တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်, ဒ်အမ့ၢ် မ့ၢ်နံၤ ဒီး တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢနဟဲ, ပှၢ်ယဲၤသန့သ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပှၢ်ယဲၤကဘျးသ့ၣ်တဖၣ်လၢနကွၢ်, ပှၢ်ယဲၤဘျးစဲး အကျိၤသ့ၣ်တဖၣ် (links) လၢနန့ၣ်လီၤ, ပှၢ်ယဲၤဂံၢ်ထံး မ့တမ့ၢ် ပှၢ်ယဲၤအခိၣ်ထံးကတၢ် (သ့ၣ်တဖၣ်) လၢအဒုးန့ၣ်ယီၤန့ၣ်ဆူ တၢ်မၤစၢၤလၢနစူးကါသ့ၣ်တဖၣ်အအိၣ်- (2) တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယး န browser ဒီး ပီးလီ, ယုာ်ဒီး ပီးအကလုာ်, ပီးလီကွၢ်ဂီၤအနီၣ်ဂံၢ်,ပီးလီစူးကါတၢ်ကျိၤကျဲအမံၤအဂ့ၢ်, browser configuration, IP အဂ့ၢ်, ဒီးမ့ၢ် န့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်လီၤအဂၤန့ၣ်, တၢ်လီၤလၢနဟဲန့ၣ်လီၤ ဒ်သိးကမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်- ဒီး (3) တၢ်ကွၢ်ဘၣ်ပှၢ်ယဲၤသန့အ တၢ်စံာ်စိၤယိဖိဒ်အမ့ၢ်ပှၢ်ယဲၤ အမံၤ, တၢ်ယုကွၢ်ညီန့ၢ်ပှၢ်ယဲၤအဂ့ၢ်,တၢ်စူးကါပှၢ်ယဲၤထဲလဲာ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

Akron Children's စူးကါဝဲ

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအထၢ်ဖိၣ်ဝဲသ့ၣ်တဖၣ်ဒ်လဲာ်.

Akron Children's စူးကါဝဲ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ပထၢ်ဖိၣ်န့တၢ်ဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်, ဒ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီဘၣ်ထွဲသ့ၣ်တဖၣ် ဟ့ၣ်ပျဲအခွဲးအသိး, လၢတၢ်ပညိၣ်အါမံၤအဂီၢ်ဒ်အမ့ၢ်: (1) ဒ်သိးကမၤစၢၤန့ၢ်အဂီၢ် - (2) ဒ်သိးကစူးကါ, ကွၢ်စ့ၣ်, သမံထံဒီး မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်မၤစၢၤကသ့အဂီၢ်-(3) ဒ်သိးကသမံထံ တၢ်စူးကါတၢ်မၤစၢၤအဂ့ၢ်, ယုာ်ဒီး ပှၢ်ဟဲကွၢ်ပျဲၤဂၤ, ပှၢ်ဟဲန့ၣ်လီၤကွၢ်ဆဲးအါ, ဒီး တၢ်အနီၣ်ဂံၢ်ဖိၣ်ဟံဖျါလၢ ပှၢ်ဟဲန့ၣ်အဂ့ၢ်အကျိၤ- (4) ဒ်သိးကဟံဖိၣ် မ့တမ့ၢ် နီၤဖးလီၤတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီၤလၢ နဒီးန့ၢ်ဘၣ်ခိၣ်ဖျါ ပတၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် ပတၢ်ဆဲးကျိးအဂၤတဖၣ်အပူၤ, ယုာ်ဒီး, ဘၣ်ဆၣ်တမ့ၢ်ထဲလၢ, ပှၢ်ယဲၤကဘျးအတၢ်အိၣ်ဖျါ, တၢ်ကွဲးအဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်ဒီး တၢ်ထုးထီၣ်ရၤလီၤ, ပှၢ်ယဲၤဘျးစဲး သ့ၣ်တဖၣ်လၢအကဲဘျးကဲဖျါ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤဆူမတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်- ဒီး (5) ဒ်သိးကစံးဆၢန့တၢ်ပတံ, တၢ်သံကွၢ်, ဒီး တၢ်ဟံဖျါထီၣ်တၢ်ထံၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် -ဒီး (6) ဒ်သိးကလူၤဟံမၤထွဲ တၢ်သိၣ်တၢ်သီဘၣ်ထွဲအသိးအဂီၢ်ဒီး တၢ်မၤတၢ်သိၣ်တၢ် သီသ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ဒ်သိးကမၤဆူထီၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီသဒါ ပဖိလစံာ်ဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အါန့ၢ်တၢ်စူးကါအဂ့ၢ်အကျိၤ, ပကထၢ်ဖိၣ်ဒီး စူးကါစ့ၢ်ကိး မ့တမ့ၢ် ဟ့ၣ်ခိၣ်ဟ့ၣ်နီၤ တၢ်ဂ့ၢ်အနီၣ်ဂံၢ်ဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ် ဒ်အဟံဖိၣ်ဟံတံၤသးအသိး မ့တမ့ၢ် ဒ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီဟ့ၣ်ပျဲခွဲးဆူ ပှၢ်ယုသ့ၣ်ညါတၢ်, ပှၢ်ယိထံသ့ၣ်ညါတၢ်, ဟံဖျါ, မၤဒုးသ့ၣ်ညါပှၢ်အါဂၤ (marketing), ဒီး တၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ် တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ

Akron Children's ဟ့ၣ်ခိၣ်ဟ့ၣ်နီၤ နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒ်လဲာ်

Akron Children's ဟ့ၣ်ခိၣ်ဟ့ၣ်နီၤန့တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူ ပှၢ်သၢဖုတဖုအအိၣ်, ဖဲလၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ အလီၢ်လိာ်ဝဲဒုၣ်လၢ ပကဘၣ်ဟ့ၣ် ပှၢ်လၢအမၤစၢၤပှၢ်သ့ၣ်တဖၣ် ဒ်သိးကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် အကမၤလၢပျဲအမူအဒါသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်န့ၣ်အသိး, ပကဘၣ်ဟ့ၣ်နီၤ နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူ ပှၢ်သၢဖုတဖုတဖၣ်အအိၣ်, ဖဲလၢ Akron Children's အံၤ အလီၢ်အိၣ်ဝဲဒုၣ်လၢ ကဘၣ်လူၤဟံမၤထွဲတၢ်သိၣ်တၢ်သီ မ့တမ့ၢ် ဒီသဒါအတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်တဖၣ်အါန့ၣ်လီၤ. ပှၢ်သၢဖုတဖုတဖၣ်အပုာ်ယုာ်ဒီး, IT ပှၢ်မၤစၢၤတၢ်ဖိ, ယုာ်ဒီးပှၢ်ထုးထီၣ်တၢ်သၢဖုတဖုဒီးကရၢလၢအဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်တဖၣ်, ပှၢ်ဟံးန့ၢ်ဘျးလဲအကရၢ,ဒီးပှၢ်ဆါတၢ်မၤသကိးတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

Akron Children's ကဟ့ၣ်ခီဟ့ၣ်နီၤ နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ် ဖဲလၢပဘၣ်လူၤဟံၣ်မၤထွဲ တၢ်သိၣ်တၢ်သီသ့ၣ်တဖၣ်အခါ၊ ဖဲလၢ ပနၢ်လၢ ပမ့ၢ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤန့ၣ် ကကဲထီၣ်တၢ်ဒီသဒါ မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စတၢ်လီၤဆူလီၤပျူၤ၊ လၢအဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်ဆိကမိၣ် မ့တမ့ၢ် အနီၢ်ကီၢ် ဘၣ်ဃး တၢ်မၤကဘျးကဘျး မ့တမ့ၢ် မၤကမ့ၢ်တၢ်သိၣ်တၢ်သီ၊ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်သးတမံၤလၢ မ့ၢ်ဟ့ၣ်ခီဟ့ၣ်နီၤ လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ် ကကဲထီၣ်တၢ်ဘျးတၢ်ဖျိၣ်လၢနတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့၊ တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ၊ ဒီး တၢ်ဘိၣ်တၢ်ညီလၢပပုၤမၤတၢ်ဖိ၊ ပပုၤဆါသ့ၣ်တဖၣ်၊ ပုၤစူးကါ ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ကမ့ၢ်အဂီၢ်အခါန့ၣ်လီၤ။ ပအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်ဆူညါတမံၤဒ်သိး ကဆုၢ်ခီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤထီၣ်ရီၤတမံၤ။ လၢပထၢ်ဖျိၣ်လၢ တၢ်ဟံၣ်ဖျိၣ်၊ တၢ်ဃုန့ၢ်၊ မ့တမ့ၢ် တၢ်သးကျဲၤရဲၣ်ကျဲၤကဒါက့ၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်လဲလိာ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤအဂီၢ်လီၤ။

Akron Children's ဟံၣ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢနတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒ်လဲၣ်

Akron Children's ဟံၣ်ဒိၣ် တၢ်ခူသ့ၣ်ဒီး တၢ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢ လၢနတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်အဖီခိၣ်လီၤ။ ဒ်သိးကဒီသဒါ ပုၤလၢအမူအဒါတအိၣ်တဖၣ် အသုတမၤန့ၢ်တဂ့ၢ်အဂီၢ်၊ ပကတီၤဟံၣ်ဃာ်လၢ လံာ်လံာ်၊ အိၣ်လဲးထြီၣ်နံး၊ ဒီး တၢ်ပၤဆုၢ်ရဲၣ်ကျဲၤအပတီၢ်တဆီဘၣ်တဆီဒ်သိး ကဒီသဒါဒီး ဟံၣ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢ ပထၢ်ဖျိၣ်လၢ တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ။ ဒ်လဲၣ်ဂ့ၢ်၊ သန့ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢကျိၤကွၢ်လၢ အဂ့ၢ်ဝဲဒၣ် 100% န့ၣ်တအိၣ်ဘၣ်ဒီး ပအၢၣ်လီၤလၢ နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအိၣ်ဝဲဘၣ်ဘၣ်ဘၢ မျးကမၤပုၤပုၤတဘျးဘၣ်။ အါန့ၢ်အန့ၢ်၊ ပတရဲၣ်ကျဲၤဒီး ဖျိၣ်ဃာ် ပုၤသၢဖုတဖု အပုၤယဲၤသန့တဖၣ်ဘၣ်၊ ဃုာ်ဒီး ပုၤယဲၤသန့အကျိၤ (link) တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤယဲၤအကျိၤလၢအန့ၢ်လီၤန့ၣ်ဆူ တၢ်မၤစၢၤအအိၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်လီၢ်လၢနဟဲဆူပအိၣ် ဒ်သိးကမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအအိၣ်၊ ဒီး ပတရဲၣ်ကျဲၤဒီး ဖျိၣ်ဃာ် ပုၤသၢဖုတဖၣ်အတၢ်လီၢ်လၢ နဲၣ်လီၤန့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ် လၢဟံးန့ၢ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ၊ ဃုာ်ဒီး ပုၤလၢနစူးကါ browser အံၤအကစၢ် မ့တမ့ၢ်အထၢ်နဲး ဒီပနံၣ်လၢနစူးကါအံၤ ဘၣ်န့ၣ်လီၤ။ လၢတၢ်စူးကါ တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဖီခိၣ်၊ နကဘၣ် ဆိကမိၣ်ဆိဟံ တၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်ဒီး မ့ဒါတဖၣ်လၢအ ဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢ၊ နီၢ်ကစၢ်တၢ်ခူသ့ၣ်၊ ဒီး နနီၢ်ကစၢ်အဂ့ၢ်အကျိၤတၢ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

Akron Children's အတၢ်ဟံၣ်လီၤသးလၢ

ဖိသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်ဘၣ်ဟံၣ်ဘၢအဂီၢ်

ပတသ့ၣ်ညါလီၤတံၢ် တၢ်ဃု မ့တမ့ၢ် တၢ်ထၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ဖိသ့ၣ်လၢ အသးအိၣ် ၁၃ နံၣ်အဖီလံာ်သ့ၣ်တဖၣ် လၢပတၢ်မၤစၢၤအံၤအပူၤဘၣ်။ လၢတၢ်အိၣ်သးတနီၤအပူၤ ပသ့ၣ်ညါဘၣ်လၢ ပထၢ်ဖျိၣ်ဘၣ် ဖိသ့ၣ်လၢ ၁၃ နံၣ်အဖီလံာ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်အကျိၤ လၢတအိၣ်ဒီး မိၢ်ပၢ်တၢ်ဟ့ၣ်အခွဲးဘၣ်၊ ပကကျဲးစးတြုၢ်သံကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ဒ်န့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ် တသ့ဖဲအသ့ လၢအဆိအချ့လီၤ။ နမ့ၢ်န့ၢ်လၢ ပထၢ်ဖျိၣ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ထီၣ်ရီၤတမံၤလၢ ဖိသ့ၣ် ၁၃ နံၣ်ဆူအဖီလံာ်အဂ့ၢ်အကျိၤလၢ တအိၣ်ဒီးမိၢ်ပၢ်တၢ်ဟ့ၣ်အခွဲးဘၣ်န့ၣ်၊ ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဒုးသ့ၣ်ညါပုၤတဘျီဃီတက့ၢ်

တၢ်တြီဃာ်ဘၣ်ဃး ပတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်

Akron Children's အံၤဘၣ်တၢ်ဖိၣ်ပျံၤလၢ အိၣ်ဟဲအိၣ်ကီၢ်စဲၣ်, ကီၢ်အမဲရကၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်ဖျါလၢ ပှ်ယဲၤသန့အဖီခိၣ်အံၤန့ၣ် ပဟံးန့ၣ်မူဒါလၢ အကြးဝဲဘၣ်ဝဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်စူးကါအီၤသ့ၣ်လၢလီၢ်အဂၤအဂီၢ်ဘၣ်ဒီး လၢတၢ်စူးကါတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အဖီခိၣ်, နန့ၢ်ပၢၢ်ဒီး အၢၣ်လီၤလၢ ပတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ. ကဘၣ်တၢ်ဟံးကီၢ်ဃာ်ဒီး ရဲၣ်သဲကတီၢ်အီၤဒ် အိၣ်ဟဲအိၣ်ကီၢ်စဲၣ်, ကီၢ်အမဲရကၤ အတၢ်သိၣ်တၢ်သီသ့ၣ်တဖၣ်ဟံးဖျါဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်န့ၣ်လီၤမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤအံၤလၢ လီၢ်အဂၤန့ၣ်, နအိၣ်ဒီးမူဒါလၢ ကဘၣ်လူၤဟံးမၤထွဲ လီၢ်ကဝီၤအတၢ်သိၣ်တၢ်သီသ့ၣ်တဖၣ်လၢ အအိၣ်ဖဲန့ၣ်လီၤ.